
 

ESHKS juhatuse koosolek Niitväljal 25.01.25. Osalesid: Kristi-Liis Koppel, Astrta Nilk, Raili Pillmann, Joel 

Jürisson, AndresTõnissoo, Liis Ira ja veebi teel Kaia Lass. Koosolekut juhatas Peeter Viiard. Andres lahkus 

koosolekult peale 8 punkti 

1. Raigo Kollomi uus raamat. Artiklite kogumik. Kas selts finantseeriks. Andrese ettepanek - veebiraamat. 

Juhatusele tundub veebiraamat mõistlik mõte. Ja kui läheb tööks siis võime sponsoreerida, kuid meie ei 

tegele raamatu väljastamisega jne 

2. Arutelu kastreeritud täkkude sperma kasutuse üle. 

3. Teha ettepanek aretuskomisjonile - muuta aretusprogrammis täkkude ajutise tunnust korda, et 

tunnustus kehtib kalendriaasta kohta (aretusprogramm parag 2 punkt 7) 

4. P. Hubert külastus. Toris 09.02.25 enne loengut pakume koos väiksema seltskonnaga lõuna. 

Hommikul 10.02 Perila tallide külastus 

5. Seltsi üldkoosoleku järgse seminar/peo korraldus. Pidu - juba 50 registreerunut. DJ pakkumine 750.- 

uurime aga tundub õiglane, kui esimeseks veebruariks muud plaani ei tule siis läheb käiku. Kristi üritab 

korraldada sotsiaalaktiivse viktoriini. Fotosein.  Fotograafi ei võta. Aumärkide jagamine - Liis paneb 

nimekirja.  Saata kutse Heli Junnilale ja Tiit Siibojale.  

6. Täkkude päev Niitväljal. Traditsiooniliselt 2-päevane. 26-27 aprill. 1. päev täkud sadulas, lisaks 3a. 

täkud vabahüppel või ks täkud kordel. Teisel päeval täkud sadulas vol2 ja vabahüppevõistlus. Jagada info 

meediasse, et täkuomanikud annaksid soovitavalt varem oma osalemisest teada teada. 

7. Equiscouring problemaatika. Juristid andsid nõu panna leping üldkoosolekule kui üks osapool on 

juhatuse liige. Peeter Viiardi väide - eelmine juhatuse esimees ja tegevteenistus on teinud omavolilisi 

ülekandeid antud programmi eest ja programmi temaatikat ei ole juhatuses arutatud!? Joel Jürissoni 

väide, et neid on koosolekutel arutatud. Peetri küsimused ja Astra seletused programmi võimalustest ja 

kasutusest. Kas antud summad on otstarbekad? Teha ekspertiis tarkvara väärtusest? Mis on lisatasud? 

Küsime lisatasu tunnihinda vms. 

Otsus lisada tarkvara tutvustus üldkoosoleku päevakorda koos lepingu põhitingimustega. Kes tahab saab 

juurde küsida 

8. Tõuraamatupidamise ja raamatupidamise töökorralduse arutamine. Ettepanek Andreselt - võtta eraldi 

raamatupidaja. Võtta kontorisse abitööline. 2024 aasta varssade passid saab väljastatud jaanuari lõpuks 

2025. Astral on abilised, üks 12 eur/h ja teine 5 eur/h. Tegevjuht vaatab üle abiliste töö ja tehtud 

töötunnid. Kui Astra saab kasutada abilist siis 2025 aastal saab passid väljastatud kuue kuu jooksul 

sünnist, ehk jooksvalt. 

9. Üritame edaspidi raamatupidamises luua üritusepõhised kontod. Nii et oleks näha, mis on 

konkreetsete ürituste kulud-tulud. 



10. Noorhobuste treeningvõistluste sari - rahastuse muutmine. Töötada välja ja proovida abonomendi 

süsteem ehk et ESH saavad tasuda soodsamalt kevadel paketina.   

Toetati Liisi ideed töötada välja nn treeningute abonoment mille ostjad saavad võtta oma ESH 

treeninguid Eesti tipptreeneritelt. 

11. Mini Cup KV Nõmmemõisas - toetuse küsimine 500 eurot. Kõik nõus aga üritame ka abonomendi 

süsteemi. 

12. Ponide NHT KS ja TS  Märjamaal. Soovitakse korralduseks toetust 2000 eurot. Täpsustame ürituse 

korraldust.  Juhatus nõustus toetama 1500-2000 euroga. 

13. Astra Nilk andis lahkumisavalduse, et vabastada end ESHKS tõuraamatu pidaja ja raamatupidaja 

kohustustest. 


